



Glance® NA

Glass & Multi-Surface Cleaner SC

Super concentrated, streak free, non-ammoniated glass cleaner that meets Ecologo and GREENGUARD standards.

Features & Benefits

- Non-streaking, quick-drying, non-ammoniated glass cleaner
- Use on most washable surfaces, including chrome, stainless steel, bathroom fixtures and laminate countertops
- Wipes clean and dries without smearing glass or mirror surfaces
- Blue in color with no fragrance added
- Ecologo® Certified, and GREENGUARD approved
- Super concentrated formula is convenient and improves efficiency

Applications

- Use for glass and mirror cleaning
- Can be used on multi-surfaces





Use instructions

- Dose or dispense product using cold water into spray bottle or bucket.
- Apply to surfaces to be cleaned.
- Wipe with clean cloth or towel to dry.

For RTD® Use:

- Fill trigger spray bottle with product. Apply to surfaces to be cleaned.
- Wipe with clean cloth or towel to dry. Dilute with cold water.
- To avoid food contamination after cleaning, sanitize and rinse all food contact surfaces with potable water before reuse.

For J-Fill® Use:

- Insert cartridge into dispenser (see J-FILL® dispenser instructions for proper cartridge placement). Fill small bottle or bucket or use gun to apply a foam directly onto surfaces to be cleaned, scrubbing with a soft brush, pad or cloth. Do not allow foam to dry. Rinse surfaces thoroughly. NOTE: Some commercial strength cleaners are unsuitable for use on some surfaces. Test in an inconspicuous area prior to use.

For Smartdose™/MC Use:

- Dose or dispense product using cold water into spray bottle or bucket.
- Apply to surfaces to be cleaned.

Bottle Fill (1:40): Fill spray bottle half full with cold water. Select spray bottle icon on SmartDose bottle, pull up on selector knob and completely push down on selector knob. Finish filling the spray bottle with water. Only one dose of concentrate (0.8 oz) per 32 oz. of water.

Bucket Fill (1:50): Fill bucket with desired amount of cold water. Select bucket icon on SmartDose bottle, pull up on selector knob and completely push down selector knob. One dose of concentrate (2.5 oz) per 1 gallon of water.

Technical data	Glance® NA
Certifications	Ecologo, Kosher, NSF and GREENGUARD®, USDA
Color	Blue liquid
pH	7.0 (Concentrate) 7.0 (Use Dilution 1:64)
Scent	Odorless
Shelf Life	2 Years

Product	Pack size	Dilution	Product code	
Glance® NA	2 x 50.7 oz. / 1.5 L RTD®	1:64	100975198	
Glance® NA	2 x 84.5 oz. / 2.5 L J-Fill®	1:64	100975197	
Glance® NA	2 x 47.3 oz. / 1.4 L SmartDose™/MC	1:64	101106662	
Glance® NA	12 x 32 oz. / 946 mL Empty Spray Bottles		D1231138	

Safe handling

Please make sure your employees read and understand the product label and Safety Data Sheet before using this product. The label contains directions for use; and both the label and SDS contain hazard warnings, precautionary statements and first aid procedures. SDS are available online at www.diversey.com or by calling 888.352.2249. Improper use or dilution may result in damage to surfaces and may result in health and physical hazards that match those of the concentrate.

Glance® NA

2

Nettoyant à vitres et surfaces diverses SC

Nettoyant pour verre super concentré, sans stries et sans ammoniac qui satisfait aux normes Ecologo et GREENGUARD.

Caractéristiques et Avantages

- Nettoyant pour le verre, antitrace, à séchage rapide et sans ammoniac
- Peut être utilisé sur la plupart des surfaces lavables, notamment le chrome, l'acier inoxydable, le mobilier de salle de bain et les comptoirs en laminé
- Se nettoie facilement et sèche sans laisser de trace sur le verre ou les miroirs
- Couleur bleue, sans parfum ajouté
- Certifié Ecologo®, approuvé par GREENGUARD
- La formule super concentrée est pratique et améliore l'efficacité

Applications

- Pour le nettoyage du verre et des miroirs
- Compatible avec de nombreuses surfaces





Mode d'emploi

- Distribuer du produit dans une bouteille de pulvérisation ou un seau en utilisant de l'eau froide.
- Appliquer sur les surfaces à nettoyer.
- Essuyer avec un chiffon propre ou une serviette pour sécher.

Pour une utilisation avec le système RTD® :

- Verser le produit dans le pulvérisateur à gâchette. Appliquer sur les surfaces à nettoyer.
- Essuyer à l'aide d'un chiffon ou d'une serviette propre. Diluer à l'eau froide.
- Pour éviter tout risque de contamination alimentaire après le nettoyage, désinfecter et rincer, avec de l'eau potable, toutes les surfaces en contact avec les aliments, avant réutilisation.

Utilisation J-Fill® :

- Insérer la cartouche dans le distributeur (voir les instructions du distributeur J-FILL® pour l'installation adéquate de la cartouche). Pour une petite bouteille ou un sceau, utiliser un pistolet pour appliquer une mousse directement sur les surfaces à nettoyer, frottant à l'aide d'une brosse douce, serviette ou tissu. Ne pas laisser sécher le produit. Rincer soigneusement la surface. REMARQUE : Certains nettoyants commerciaux puissants ne conviennent pas à certaines surfaces. Effectuer un test ponctuel sur une petite surface avant d'utiliser.

Utilisation Smartdose™/MC :

- Dosez le produit avec de l'eau froide dans un flacon pulvérisateur ou un seau.
- Appliquez sur les surfaces à nettoyer.

Remplissage du flacon (1:40) : Remplissez le flacon pulvérisateur à moitié avec de l'eau froide. Sélectionnez l'icône Vaporisateur sur le flacon SmartDose. Soulevez puis enfoncez complètement le bouton de sélection. Remplissez complètement le flacon pulvérisateur avec de l'eau. Une seule dose de concentré 2,4 cl (0,8 oz) par 90 cl (32 oz) d'eau.

Remplissage du seau (1:50) : Remplissage du seau Remplissez le seau avec la quantité d'eau froide souhaitée. Sélectionnez l'icône Seau sur le flacon SmartDose. Soulevez puis enfoncez complètement le bouton de sélection. Une seule dose de concentré 7,5 cl (2,5 oz) par 3,8 litres (1 gallon) d'eau.

Données techniques	Glance® NA
Certifications	Ecologo, Kosher, NSF et GREENGUARD®, USDA
Couleur	Liquide bleu
pH	7,0 (Concentré) 7,0 (Dilution d'usage 1:64)
Parfum	Inodore
Durée de conservation	2 ans

Produit	Contenance	Dilution	Code produit	
Glance® NA	2 x 50,7 oz / 1,5 l RTD®	1:64	100975198	
Glance® NA	2 x 84,5 oz / 2,5 l J-Fill®	1:64	100975197	
Glance® NA	2 x 47,3 oz / 1.4 L SmartDose™/MC	1:64	101106662	
Glance®	12 x 32 oz / 946 ml bouteilles vides		D1231138	

Manipulation sûre

Veillez vous assurer que vos employés lisent et comprennent l'étiquette du produit et la fiche de sécurité du produit avant de l'utiliser. L'étiquette contient le mode d'emploi, et l'étiquette et la fiche de sécurité du produit contiennent les signaux de danger, les mises en garde et les procédures en matière de premiers secours. Les fiches de sécurité du produit sont disponibles en ligne sur www.diversey.com ou en appelant le 888 352 2249. Un usage inapproprié ou une dilution peuvent endommager les surfaces et présenter des risques sanitaires et physiques équivalant à ceux du concentré.